
 

Vragen Kadernota 2022 

d.d. zaterdag 5 juni 2021 
 
1a.  
Op 20 april jl. heeft de raad bijna een miljoen beschikbaar gesteld voor aanpak formatieve knelpunten van 
de ambtelijke organisatie. Waarom wordt deze medewerker klimaattaken niet uit dit potje betaald? 
1b. 
Op welke manier is eerder deze medewerker milieuzaken betaald (op welke wijze was de aansturing 
asbestsanering uitgevoerd en betaald) en waarom kan dit nu niet meer. 
1c. 
Wat gaat deze medewerker klimaattaken doen als de duurzaamheidssubsidie is uitgeput. 
1d. 
Vindt het college ook niet, dat men op deze manier het duurzaamheidsfonds zelf weer om zeep helpt 
voordat het überhaupt is gestart.  
 
2a.  
Waarom wil de gemeente deze restafval containers plaatsen, kunt u hier nader uitleg over geven. 
2b. 
De raad heeft al drie jaar aangegeven dat het plaatsen van ondergrondse glascontainers in Geerdijk en de 
Pollen wenselijk is. Ook hebben we hierover regelmatig interne vragen over gesteld, maar er gebeurt 
maar niets. Nu zou het in combinatie met restafvalcontainers gebeuren, terwijl dit helemaal niet aan de 
orde is. Kan het college een datum aangeven wanneer daadwerkelijk de ondergrondse glascontainers 
geplaatst worden. 
2c.  
De raad heeft 15 september 2020 door middel een amendement aangegeven dat bewustwording een 
belangrijk aspect is om afval beter te scheiden en minder restafval aan te bieden. Waarom is hier nog 
steeds geen gerichte campagne op ingezet? We zijn nu al bijna een jaar verder, terwijl ROVA  in andere 
gemeenten wel campagne voert. 
2d. 
Er is gedoe geweest met Twence omtrent afvaltarieven. Er is een soort van deal gemaakt met Twentse 
gemeenten. Wilt u per afvalstroom in beeld brengen wat dit betekent voor onze afvaltarieven per  
1 januari 2022? 
 
3. 
Voor de HO was- en strijkservice raamt u een voordeel van slechts € 50.000. Gezien de reeds jarenlange 
ervaringen van andere gemeenten is deze raming niet wat aan de zuinige kant? 
 
4. 
Wat heeft Leader gebracht de afgelopen vier jaren?  
 
5a. 
Heeft het college al in beeld waar in toekomst in Twenterand nieuwe woonwijken kunnen worden 
ontwikkeld? 
5b. 
Heeft het college al overleg gevoerd met Provincie Overijssel om deze ontwikkelingen kenbaar te maken. 
5c. 
In hoeverre voldoet onze woonvisie van Twenterand om tijdig nieuwe plannen te ontwikkelen.  
5d. 
Op welke wijze sluit onze woonvisie aan bij de provinciale woonontwikkelingen. 
 
6a. 
Wat gaat het college doen ten aanzien van een samenhangend beheer van water -, bodem -, en 
groensystemen in bestaande bebouwingen en in nieuwe inbreidingslocaties om schades door hoosbuien 
en oplopende temperatuur te voorkomen? 



 

 
6b. 
Wij vinden dat in Twenterand de inbreidingslocaties klimaatbestendig moeten worden ingericht om aan 
de klimaat adaptatie in het kader van het Klimaatakkoord te voldoen. Wij zien dit gebeuren bij 
openbreken van wegen en aanleg riolering. Maar meer groen heeft tot gevolg dat er minder woningen bij 
inbreiding tot stand kunnen komen en dat er sneller naar uitbreiding moet worden gekeken. Is het college 
het hiermee eens? 
 
7. 
Evenementenkompas: hoe wordt dit proces weer opgang gebracht en kan dit versneld worden 
uitgevoerd? 
 
8a. 
De unieke Nederlandse Sport infrastructuur die wordt gedragen door verenigingen en vrijwilligers in 
Twenterand staat door Corona maatregelen onder druk. In dat kader vragen wij op welke wijze wordt 
ingezet op de doelgroep vanaf 19 jaar.  
8b. 
Wat is de aanpak voor de ondersteuning van de binnensport en buitensport, waardoor inwoners van 
Twenterand regelmatig aan sport en bewegen kunnen deelnemen. 
8c. 
Hoe worden kwetsbare inwoners, vaak niet betrokken bij binnen- en buitensportclubs, bereikt en weer in 
beweging gebracht in het kader van de vitaliteit? 
8d. 
Wanneer zijn de resultaten bekend van het behoeftenonderzoek sportzalen in Twentertand? 
 
9. 
Op pagina 11 is te lezen dat er 10 koppelingen met betrekking tot de ‘Gastgezinnen Evenmens’ zijn 
geweest, waarbij 14 kinderen zijn geholpen. Een besparing van € 21.000 leverde dit op versus een 
investering van € 6.502. Is het mogelijk om met een kleine uitbreiding van de huidige inspanningen de 
aantallen te verhogen en dus nog meer te besparen? 
 
10. 
Het woonplaatsbeginsel Jeugdwet: het zal wel niet anders kunnen, maar het oogt vreemd ogen dat er 
vanuit een CBS simulatiemodel wordt gerekend. En dat er letterlijk staat “als de cijfers kloppen”.  
Kan dit bij de herijking in 2023 in het positieve geval ook een meevaller tot gevolg hebben?.. “als de cijfers 
kloppen”..? 
 
11. 
In de paragraaf ‘Woningbouwversnelling’ kan bouwen in onze gemeente toch juist ook geld op gaan 
leveren? Er wordt nu  enkel gesproken over kosten voor extra capaciteit. Verzoek om toelichting. 
 
12. 
Onderaan pagina 38 schrijft u zich in te zetten voor “het realiseren, uitvoeren en afronden van plannen”. 
Zou u per genoemde plan een update willen geven? 
 

 


